

## OR-komitémøte 12.12.22

Tilstede: 7 stk

Leder, vara litteraturansvarlig, vara sekretær, kasserer

Panelleder fra: Trasop og Ahus

1 som stiller til verv



1. Velkommen
2. Presentasjonsrunde
3. 12. tradisjoner, 12 konsepter og visjonen for service lest.
4. Referat fra forrige OR-møte lest og godkjent.
5. Dagsorden lest opp og godkjent
6. Valg - komiteen - paneler

Verv	Varighet	Rusfri tid	Navn	Til	Merknader
Leder	1 år	3 år	Jan C.	Sept -23	
Nestleder	1 år	2 år	Ledig		Ingen villige
Kasserer	1 år	3 år	Anders	Nov -23	
Vara kasserer	1 år	2 år	Ledig		Ingen villige
Sekretær	1 år	2 år	Ledig		Ingen villige
Vara sekretær	1 år	1 år	Mari	Nov -23	
Litteraturansvarlig	1 år	2 år	Ledig		Ingen villige
Vara litteraturansvarlig	1 år	1 år	Christian	Nov -23	
Panelkoordinator	1 år	3 år	Sigbjørn	Des -23	
Vara panelkoordinator	1 år	2 år	Ledig		Ingen villige
Nøkkelansvarlig/ kaffekoker	6 mnd	1 år	Christian	Des -23	

Paneler	Varighet	Rusfri tid	Navn	Utløp	Merknader
Aker - PL	1 år	2 år			
Aker - VPL	1 år	1 år			
IR Ahus - PL	1 år	2 år	Sigmund	nov 23	
IR Ahus - VPL	1 år	1 år			
Halden fengsel - PL	1 år	2 år	Bjørn	???	Hver torsdag?
Halden fengsel - VPL	1 år	1 år			
Hamar fengsel - PL	1 år	2 år	Kristopher?	???	Hver lørdag?
Hamar fengsel - VPL	1 år	1 år	Inge?	???	
Trasopp - PL	1 år	2 år	Robin	Mai -23	Annehver uke
Trasopp - VPL	1 år	1 år			
Ravneberget - PL	1 år	2 år			
Ravneberget - VPL	1 år	1 år			
Sanderud - PL	1 år	2 år	Patrick?	???	Hver 3. torsdag?
Sanderud - VPL	1 år	1 år	Tore?	???	
Ullersmo fengsel - PL	1 år	2 år			Ikke i drift
Ullersmo fengsel - VPL	1 år	1 år			
Moss sykehus - PL	1 år	2 år	Glenn	???	Onsdag annenhver uke?
Moss sykehus - VPL	1 år	1 år			
A-senteret - PL	1 år	2 år	Frank	???	Hver 3. mnd
A-senteret - VPL	1 år	1 år			
Eidsberg fengsel - PL	1 år	2 år			
Eidsberg fengsel - VPL	1 år	1 år			
Incognito - PL	1 år	2 år	Aksel?	???	
Incognito - VPL	1 år	1 år	Robert?	???	
Gjøvik fengsel - PL	1 år	2 år	Erna?	???	
Gjøvik fengsel - VPL	1 år	1 år	Henning?	???	

## 7. Rapport fra betrodde tjenere

**Leder:** Sendt rapport til området, vært litt ekstra på møter og snakket om OR.

**Kasserer:** Kontakt med tidligere kasserer, fått en kort beskrivelse av hva vervet innebærer, gitt informasjon til kasserer i området for å få tilgang til konto, fulgt med på mail.

**Vara sekretær:** Skrevet referat og sendt til web, gitt tilgang til e-post til kasserer og vara litteraturansvarlig, skrevet forslag til dagsorden, lett frem retningslinjer, forslag til litteratur, forslag til reiseregning, verv beskrivelser og lignende, og sendt de ut dit de skal. Vært litt i kontakt med panelleder som hadde spørsmål om reiseregninger. Sjekket e-post.

**Vara litteraturansvarlig:** Fått en liste med forslag til tilgjengelig litteratur, skal ta en varetelling for å se om vi har det vi trenger.

## 8. Rapport fra paneler

**Trasopp:** Går veldig bra. Ikke laget referater, men skal begynne med det. Hadde med en kvinne og en mann forrige uke, ca 20-25 til stede. God oppslutning og ser at flere av de som er der kommer også på møter.

**Ahus:** Hadde med 2 medlemmer på ahus for 8 dager siden, en kvinne og en mann. Kommunikasjonssvikt førte til at avdeling A ikke hadde fått beskjed om at det skulle være møte, så kun avdeling B fikk besøk. Var 3 tilstede, og de ble veldig engasjerte. Har tilbudt å komme 1 juledag, håper å få med en fra hvert kjønn da også.

**Komiteen savner fortsatt informasjon om flere paneler. Panelledere, vara panelledere eller andre som har informasjon om panelene bes si ifra til panelkoordinator - send e-post til [orkoordinator@naosk.org](mailto:orkoordinator@naosk.org)**

## 9. Gamle saker

### a. Retningslinjer: Sak fra forrige møte. Retningslinjene og verv beskrivelsen omtaler fortsatt HI og OI så disse kan trenge en revidering.

Det ble diskutert om hvordan denne jobben skal gjøres. Vi må nok komme med et forslag som sendes til området for godkjenning. Blant annet mangler det en verv beskrivelse for litteratur ansvarlig, og slå sammen verv beskrivelsene og retningslinjene slik at vi har et dokument å forholde oss til.

**Forslag: Alle ser på retningslinjer og verv beskrivelser, og kommer med tilbakemeldinger på eventuelle endringer før neste møte. Settes opp som sak på neste møte, og vara sekretær vil sammenfatte et forslag etter dette.**

### b. Hybridmøter - skal vi ha det, og hvordan organisere det? Kan vi låne utstyr fra området? Sak fra forrige møte.

Leder undersøker med kirka om vi kan bruke kirkerommet fast. Dersom vi er i bomberommet vil vi ikke ha tilgang til internett. Tas opp på neste møte igjen.

10. Nye saker

11. Eventuelt

12. Fastsatt nytt møte 09.01.23 kl. 19 i Lambertseter kirke - foreløpig ikke på zoom

Møtet ble avsluttet med sinnsrobønnen.

IKS

Mari - varasekretær

Adresser:

Leder OR: [or@naosk.org](mailto:or@naosk.org)

Sekretær OR: [orsekretar@naosk.org](mailto:orsekretar@naosk.org)

Panelkoordinator: [orkoordinator@naosk.org](mailto:orkoordinator@naosk.org)

Kasserer: [orkasserer@naosk.org](mailto:orkasserer@naosk.org)